
Verslag vergadering OR – 07/09/2023 

Gevolgd door: Kevin (directie), Kim, Wendy, Steffi DR,  Karel, Steffi M, Eline, Jonas, Bjorn, Paul, Nicky, Isabel, Ann, Joni, 

Jolien. 

Afwezig: Philippe, Nele DH, Robin 

Gestopt maar blijven een helpende hand: Marijke, Vanessa 
 

Agendapunten: 

• Goedkeuring voorgaand verslag 
• Nieuwe ouderraad leden 
• Opnemen mandaten secretaris en penningmeester 
• Huishoudelijk regelement 
• Evaluatie “schoolfeest” 
• Evaluatie “oudercafé” 
• Evaluatie “Afscheid 6e leerjaar” 
• Evaluatie “teambuilding” 
• Investering 
• Evaluatie infobundel 
• Schoolraad (vragen , items) 
• Werkgroepen: trekkers en deelnemers 

• Dag van de leerkracht (05/10) 
• Oudercafé (14/12) 
• Winteractiviteit i.p.v. kinderfuif (15/12) 
• Ouderfuif (23/3) 
• Teambuilding  
• Eerste communie (turnzakjes) (04/05) 
• Voetjes/handjes 
• Afscheid 6e leerjaar (21/06) 
• Ouderterras (25/06) 

• Eetfestijn 
• Activiteitenkalender 
• Planning vergaderingen 
• Varia: trooper, uitstapjes, teambuilding OR-Leerkrachten 

 

Verslag 
Vorig verslag :  goedgekeurd 
 

Nieuwe leden: 

• Bij elke start van een nieuw schooljaar kunnen nieuwe leden zich aanmelden via de school. 

Ook dit jaar mogen we reeds 2 nieuwe leden verwelkomen. Welkom Joni (partner van Isabel) en Jolien. 
 

Mandaten secretaris en penningmeester: 

• Secretaris Wendy doet het nog 1 jaartje , maar kandidaten mogen zich wel al geroepen voelen om de fakkel 

over te nemen want het is het laatste jaar. 

• Penningmeester is Steffi D.R. en ook zij zet haar taak verder. 

 

Huishoudelijk regelement: 

• Het huishoudelijk reglement werd niet aangepast maar wel opnieuw door alle aanwezige leden ondertekend. 

 

 

 

 

 



Evaluatie “Schoolfeest 10/6”: 

• Deze editie had ook terug een stralende mooie dag.  

Zowel het OR – team als leerkrachten-team hebben het beste van zich gegeven.  

Wat leuk was is dat we in deze editie allemaal in hetzelfde team gekleed liepen. 

Er zijn hier en daar wel wat werkpunten zoals het tekort aan ijsblokjes, de organisatie bij het eten, de drukte 

aan de drankstand. Maar voor alles is een oplossing en daar zullen we voor volgende editie rekening mee 

houden.  

Maar we eindigen met een positieve noot : “ Het was weer een prachtige show, het opruimen is super vlot 

verlopen. Kortom een geweldige editie met een mooie opbrengst van 7.543,62 €!” 

 

Oudercafé 27/6: 

• Dit is goed verlopen. Er waren terug springkastelen met toezicht voor de kinderen. Het was mooi weer en dat 

heeft ons een mooie omzet gegeven van 1.009,40 € (kosten nog niet in mindering gebracht). 

Er is wel 1 punt aangehaald en dat is het drankverbruik van leerkrachten. Zoals geweten is mogen de 

leerkrachten tijdens het oudercontact gratis drank nuttigen. Is het oudercontact van hun klas afgelopen en 

blijven ze nog even zitten op ons terras dan dienen ze zoals iedereen te betalen. Wij zullen dit nog even kort 

voor de oudercontacten meedelen via mail naar leerkrachten toe. 
 

Afscheid 6e leerjaar: 

• Zoals elk jaar verzorgen we als OR de receptie en het desserten buffet. De kinderen van het 6e brengen een 

mooie show en zorgden voor de hapjes samen met juf Monique. Dit gaat altijd door eind juni. 

Het jammere aan deze editie was dat we een paar handen te kort kwamen op de avond zelf. Gelukkig waren er 

een paar van onze eigen kinderen om te helpen. Het desserten buffet was wel terug een groot succes en werd 

zeker geapprecieerd door de ouders en leerkrachten. Dus voor de volgende editie eind dit schooljaar hadden 

we graag wat extra handen gehad omdat we nu met een paar van onze leden zelf met een zoon of dochter in 

het 6e zitten. 
 

 

Teambuilding:  

• Deze editie was super leuk. We hadden een mooi fietstocht met verschillende stopplaatsen. 

Zo zijn we gestopt aan een kleine brouwerij, op een oldtimer evenement. Gaan eten bij Brasserie De Goestink 

met daar een leuk feestje als afsluiter. Dank aan de werkgroep hiervoor. Benieuwd naar volgende editie. 
 

Investeringen: 

• Elk jaar investeren we als OR een minimum van 1500€ in de school. We spelen met het idee om een 

wasmachine en droogkast te schenken aan de school of mee te investeren in de keuken die vernieuwd wordt. 

Maar dit alles wordt nog verder uitgewerkt. 

 

Evaluatie infobundel: 

• Dit jaar werd alles via SS verstuurd en kregen de kinderen ook een papieren bundel mee naar huis. 

In deze papieren versie zat het blad van medicatie niet toegevoegd. Maar deze zat wel in de mailing. 

Een extra melding van de warme maaltijd op de eerste schooldag zou wel welkom geweest zijn. Want kon je 

niet aanwezig zijn op de infoavond dan wist je niet dat er op de eerste dag geen warme maaltijd was. 

 

 

 

 

 

 

 



Schoolraad: 

• 2 leden van OR zetelen mee in de schoolraad dit zijn Wendy en Steffi D.R.  

Op deze vergaderingen komen punten aan bod zoals investeringen, klasverdelingen en zoveel meer. 

Wendy bezorgt ons het laatste verslag van deze schoolraad vergadering zodat we als OR weten wat er toen 

allemaal aanbod is geweest.  

Zo kunnen we zeggen dat bvb. De stratenloop een winst heeft opgeleverd van 4.731,49 €, de pannenkoeken 

verkoop bracht een winst op van 4.487,13 € en het schoolfeest (reeds vermeld) bracht de school 7.543,62€ op. 

Dat brengt ons op een totaal van 16.762,24€ . 

 

Werkgroepen:  

• Er werd door Jonas een excell opgemaakt voor alle werkgroepen. Zo kan iedereen zien wie er zich reeds 

opgeeft als helpende hand en wie de trekkers zijn . Deze wordt nog verstuurd door Kim. 

• “Dag van de leerkracht” (05/10) : trekkers zijn Wendy en Steffi D.R. voor de helpers wordt er nog een 

mail uitgestuurd dit voor het maken van de geschenkjes en op de dag zelf aanwezig te zijn om voor de 

opvang van de kinderen te zorgen. 

• “Oudercafé” (14/12): trekker is Robin en wordt bijgestaan door Steffi D.R. en Paul om op te starten. 

Andere leden sluiten aan. 

• “winteractiviteit i.p.v. kinderfuif” (15/12): OR zal dit jaar de winteractiviteit uitwerken i.p.v. de 

kinderfuif. Hiervoor zal de werkgroep onder leiding van Kim en Steffi M alles uitwerken. Alle leden 

dienen op deze activiteit te helpen. 

• “Ouderfuif” (23/3): trekkers voor deze werkgroep zijn Jonas, Paul, Steffi D.R. en Steffi M. 

• “Teambuilding” : Trekkers zijn Steffi M, Eline en Paul 

• “Eerste communie” (turnzakjes) (4/05): trekkers Wendy en Steffi D.R. nemen dit over van Marijke. 1 

week voor de communie worden deze aan de kinderen bezorgt. 

• “Voetjes/handjes”: trekkers van deze groep zijn Steffi M. en Steffi D.R. 

• “Afscheid 6e leerjaar” (21/06): trekkers zijn ….. Dit start vanaf 18u tot opkuis +/- 23 à 24u 

• “Ouderterras” (25/06): trekker is Robin en wordt bijgestaan door Steffi D.R. en helpers 

• Nieuwe werkgroep “ sponsoring”: trekkers hier zijn Bjorn, Jonas, Paul , Wendy en Steffi D.R. 

 

Eetfestijn: 

• Eetfestijn had een super opkomst van Eters. Het enige spijtige was dat deze editie er niet genoeg helpers 

waren. Dit zou meer gespreid moeten worden over de beide dagen. Meer helpende handen nodig hier. 

Er volgt sowieso nog een mail van de school met werklijst en deze verkrijgen we via Kim. 

 

Activiteitenkalender van de school: 

• 12/09 :  startdag klimaatbende 

• 22/09: Strapdag en start Kermisweekend 

• 27/09: breng je sportclub mee naar school 

• 06/10: Geen school = studiedag 

• 09/10 tot en met 16/10 : week van het bos 

• 14/10 en 15/10: Eetfestijn 

• 16/10 : lokale verlofdag = geen school 

• 20/10:  dag van de jeugdbeweging + Rapport 1 

• 26/10 en 27/10 : schoolfoto’s 

• 30/10 tot 5/11 : herfstvakantie 

• 10/11 : Sint op school 

• 20/11 en 21/11 : sportklassen 3e leerjaar 

• 27/11 en 28/11 : sportklassen 1e leerjaar 



• 29/11 : Geen school : pedagogische studiedag 

• 7/12 en 8/12 : sportklassen 2e leerjaar 

• 14/12 : Oudercontact + oudercafé + Rapport 2 

• 15/12 : Winteractiviteit OR 

• 25/12 /2023 tot 7/01/2024 : Kerstvakantie 

 

Planning volgende vergaderingen: 

• 23 oktober, 5 december, 8 februari, 15 april, 30 mei 

 

Varia:  

• Karel heeft een spoelbak op de kop kunnen tikken die zeker zijn dienst zal doen op alle evenementen die we 

organiseren. 

• Trooper: Het is overal in de klassen vermeld op de infoavond. En dat budget staat momenteel op 1070€ wat al 

heel mooi is. 

• verkeerssituatie: Dit is en blijft een probleem aan de school. Dit is een werkpunt dat zeker moet bekeken 

worden. 

• OR – Leerkrachten teambuilding:  Dit was een vraag van de leerkrachten uit om eens een teambuilding te 

hebben samen met de OR. Iets om uit te werken? 

• Pleegzorg in de kijker: Nicky neemt graag contact op met de school om pleegzorg in de kijker te zetten. 

Dit is een campagne voor kinderen en leerkrachten om dit aan te brengen in de klassen.  

• Slaapklasje:  Er zijn nu momenteel 11 kindjes die in het slaapklasje liggen. Ze slapen ongeveer 1 uurtje. 

Organisatorisch zijn de uren van het slaapklasje niet oké. Vroeger was dat beter. De uren zijn veranderd 

omwille van de uurregelingen van de slaapjuffen die deze opvang nu doen.  

Slaapjuf Anja had gezegd dat ze ging stoppen en is nu toch gebleven, ze doet nu een paar dagen en de rest van 

de dagen komt een andere slaapjuf.  

De school geeft graag nog even mee dat het slaapklasje een service is dat ze aanbieden . Het is geen 

verplichting , de school dient dit niet te doen.  

 

 

Opstart vergadering gaat door op: 
23/10/2023 om 20 u. 


